
 

IZGLĪTĪBAS, KULTŪRAS UN SPORTA KOMITEJAS SĒDES PROTOKOLS 
Cēsīs, Cēsu novadā 

2025.gada 9.janvārī          Nr.1 

Sēde sasaukta: 09.01.2025 

Sēdi atklāj: 09.01.2025. plkst.13:04:17 

Sēdi slēdz: 09.01.2025. plkst.13:38:50 
 

Sēdē piedalās: Jānis Rozenbergs, Juris Žagars, Atis Egliņš-Eglītis, Ēriks Bauers, Ella Frīdvalde-
Andersone, Inga Cipe, Ivo Rode, Jānis Ķipurs 
 

Nepiedalās: Laimis Šāvējs 
 

Piedalās: Ina Gaiķe, Cēsu Valsts ģimnāzijas direktore, Dina Dombrovska, Izglītības pārvaldes 
vadītāja vietniece, Uldis Blīgzna, Izglītības pārvaldes izglītības speciālists, Evita Maculēviča, 
Izglītības pārvaldes izglītības satura un kvalitātes vadītāja, Viesturs Dumpis, Sporta un veselības 
veicināšanas pārvaldes vadītājs, Ineta Krūmiņa, Sporta un veselības veicināšanas pārvaldes vecākā 
sporta organizatore, Līga Medne, pašvaldības izpilddirektore, Baiba Eglīte, pašvaldības 
izpilddirektora vietniece, Agnese Citoviča, Juridiskās pārvaldes juriste, Evita Šīrante, Priekuļu 
apvienības pārvaldes vadītāja 
 

Sēdi vada:   Ivo Rode, Izglītības, kultūras un sporta komitejas priekšsēdētājs 

Protokolē:   Inese Ģērmane, Administrācijas biroja sekretāre 
 

Izsludinātā darba kārtība 

 1.  Par Cēsu Valsts ģimnāzijas attīstības  plāna  2025.- 2028. gadam apstiprināšanu; 
 2.  Par atbalstu Cēsu Valsts ģimnāzijas dalībai Erasmus+ programmas projektā  “Nākamais 

līmenis - STEM!” (Nr. 2024-1-LV01-KA122-SCH-000220087) īstenošanā; 
 3.   Par papildus pedagoģisko likmju Cēsu novada pašvaldības dibinātajās profesionālās 

ievirzes izglītības iestādēs apstiprināšanu; 
 4.  Par grozījumiem Cēsu novada domes 2023. gada 28. decembra lēmumā Nr. 706 “Par 

deleģēšanas līguma slēgšanu ar SIA “Cēsu Olimpiskais centrs”. 
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Apstiprinātā darba kārtība. 

Punkts  Lēmuma nosaukums 

1  Par Cēsu Valsts ģimnāzijas attīstības  plāna  2025.- 2028. gadam apstiprināšanu 

2  Par atbalstu Cēsu Valsts ģimnāzijas dalībai Erasmus+ programmas projektā  
“Nākamais līmenis - STEM!” (Nr. 2024-1-LV01-KA122-SCH-000220087) 
īstenošanā 

3   Par papildus pedagoģisko likmju Cēsu novada pašvaldības dibinātajās 
profesionālās ievirzes izglītības iestādēs apstiprināšanu 

4  Par grozījumiem Cēsu novada domes 2023. gada 28. decembra lēmumā Nr. 706 
“Par deleģēšanas līguma slēgšanu ar SIA “Cēsu Olimpiskais centrs” 

 

1. 
Par Cēsu Valsts ģimnāzijas attīstības  plāna  2025.- 2028. gadam apstiprināšanu 

Ziņo Ina Gaiķe, Cēsu Valsts ģimnāzijas direktore 
 
Izsakās I.Rode, A.Egliņš-Eglītis, J.Ķipurs 

Pēc balsojuma rezultātiem 7 - par (Atis Egliņš-Eglītis, Ella Frīdvalde-Andersone, Ēriks Bauers, Inga 
Cipe, Ivo Rode, Jānis Ķipurs, Juris Žagars) ,  pret nav,  atturas nav, Jānis Rozenbergs ir atstājis sēžu 
zāli, lēmums “Par Cēsu Valsts ģimnāzijas attīstības  plāna  2025.- 2028. gadam apstiprināšanu” 
pieņemts un tiek virzīts izskatīšanai 23.01.2025. Domes sēdē 

Līdz domes sēdei ģimnāzijas direktorei veikt precizējumus Cēsu Valsts ģimnāzijas attīstības plānā. 

2. 
Par atbalstu Cēsu Valsts ģimnāzijas dalībai Erasmus+ programmas 

 projektā  “Nākamais līmenis - STEM!” (Nr. 2024-1-LV01-KA122-SCH-000220087) īstenošanā 

Ziņo Ina Gaiķe, Cēsu Valsts ģimnāzijas direktore 
 
Izsakās A.Egliņš-Eglītis, I.Rode 

Pēc balsojuma rezultātiem 8 - par (Atis Egliņš-Eglītis, Ella Frīdvalde-Andersone, Ēriks Bauers, Inga 
Cipe, Ivo Rode, Jānis Ķipurs, Jānis Rozenbergs, Juris Žagars) ,  pret nav,  atturas nav, lēmums “Par 
atbalstu Cēsu Valsts ģimnāzijas dalībai Erasmus+ programmas projektā  “Nākamais līmenis - 
STEM!” (Nr. 2024-1-LV01-KA122-SCH-000220087) īstenošanā” pieņemts un tiek virzīts 
izskatīšanai 16.01.2025. Finanšu komitejas sēdē 
 

3. 
 Par papildus pedagoģisko likmju Cēsu novada pašvaldības  

dibinātajās profesionālās ievirzes izglītības iestādēs apstiprināšanu 

Ziņo Uldis Blīgzna, Izglītības pārvaldes izglītības speciālists 
 
Izsakās Ē.Bauers, A.Egliņš-Eglītis, V.Dumpis 

Pēc balsojuma rezultātiem 7 - par (Atis Egliņš-Eglītis, Ella Frīdvalde-Andersone, Ēriks Bauers, Inga 
Cipe, Ivo Rode, Jānis Ķipurs, Juris Žagars) ,  pret nav,  atturas nav, Jānis Rozenbergs ir atstājis sēžu 
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zāli, lēmums “Par papildus pedagoģisko likmju Cēsu novada pašvaldības dibinātajās 
profesionālās ievirzes izglītības iestādēs apstiprināšanu” pieņemts un tiek virzīts izskatīšanai 
16.01.2025. Finanšu komitejas sēdē 

4. 
Par grozījumiem Cēsu novada domes 2023. gada 28. decembra lēmumā  

Nr.706 “Par deleģēšanas līguma slēgšanu ar SIA “Cēsu Olimpiskais centrs” 

Ziņo Ineta Krūmiņa, Sporta un veselības veicināšanas pārvaldes vecākā sporta organizatore 
 
Pēc balsojuma rezultātiem 7 - par (Atis Egliņš-Eglītis, Ella Frīdvalde-Andersone, Ēriks Bauers, Inga 
Cipe, Ivo Rode, Jānis Ķipurs, Juris Žagars) ,  pret nav,  atturas nav, Jānis Rozenbergs ir atstājis sēžu 
zāli, lēmums “Par grozījumiem Cēsu novada domes 2023. gada 28. decembra lēmumā Nr. 706 
“Par deleģēšanas līguma slēgšanu ar SIA “Cēsu Olimpiskais centrs”” pieņemts un tiek virzīts 
izskatīšanai 16.01.2025. Finanšu komitejas sēdē 

 

Sēdi vadīja  

Izglītības, kultūras un sporta komitejas priekšsēdētājs  Ivo Rode 

Protokolēja  

Administrācijas biroja sekretāre Inese Ģērmane 
 

Raunas iela 4, Cēsis 09.01.2025 

Sēdei ir veikts audio ieraksts 

 

 
DOKUMENTS IR ELEKTRONISKI PARAKSTĪTS  AR DROŠU 

ELEKTRONISKO PARAKSTU UN SATUR LAIKA ZĪMOGU 


